

**REACH Certificate**

We certify that all articles supplied as film and ceramic technology capacitors, filters, sensors & associated systems, slip-rings, are compliant to the REACH regulation EC 1907/2006 and in accordance with the article 33, do not contain substances included in the candidate list (SVHC), updated the 10<sup>th</sup> of July 2017 for 174 substances. As opposed, these articles shall be listed in the annex of this declaration referenced below. The use of Alodine 1200 for surface treatment on spatial slip rings, sensors and associated systems doesn't allow excluding the total absence of chromium salts which are in principle eliminated by cleaning baths.

For any communication related to REACH, please Contact the Exxelia Technologies Sales Department or the REACH Coordinator.

**Certificat REACH**

Nous certifions que les articles fournis à savoir, les condensateurs de technologie film et céramique, les filtres, les capteurs et systèmes associés, les collecteurs tournants, sont conformes au règlement REACH EC 1907/2006 et suivant l'article 33 de ce règlement, ne contiennent aucune substance de la liste candidate (SVHC), mise à jour au 10 juillet 2017 de 174 substances. Dans le cas contraire, ces articles figureraient dans une annexe à cette déclaration référencée ci-dessous.

L'utilisation d'Alodine 1200 comme traitement de surface sur des produits collecteurs tournants ou capteurs et systèmes associés à usage spatial ne permet pas d'exclure l'absence totale de sels de chrome en principe éliminés par les bains de nettoyage.

Pour toute communication concernant REACH, veuillez contacter le Département Commercial Exxelia Technologies ou le Coordinateur REACH.

Thierry HOUSSET  
HSE DIRECTOR  
REACH Coordinator  
Email: [Thierry.housset@exxelia.com](mailto:Thierry.housset@exxelia.com)  
Date: 4<sup>th</sup> October 2017

Signature :



*Annexe référence : None / Aucune.*

*Document : 16/0803-B*

**Siège social**  
93, rue Oberkampf  
F-75540 Paris Cedex 11  
Tél.: +33 (0)1 49 23 10 00  
Fax : +33 (0)1 43 57 05 33  
[info@exxelia.com](mailto:info@exxelia.com)

Usine de **Chanteloup-en-Brie**  
Z.A.E du Chêne Saint-Fiacre  
1, rue des Temps Modernes  
F-77600 Chanteloup-en-Brie  
Tél. : +33 (0)1 60 31 70 00  
Fax. : +33 (0)1 60 31 77 17

Usine de **Marmoutier**  
105, rue du Général Lederc  
F-67441 Marmoutier Cedex  
Tél. : + 33 (0)3 88 70 62 00  
Fax. : + 33 (0)3 88 70 88 31

S.A.S. au capital de 17 293 800 €  
N° SIREN 652 041 781 RCS Paris  
APE 2611Z – VAT FR 75 652 041 781  
[info@exxelia.com](mailto:info@exxelia.com)  
[www.exxelia.com](http://www.exxelia.com)